



救生衣

- ◆型号: DFY-I
- ◆尺寸: 480×280×560(mm)
- ◆重量: < 1.25KG
- ◆浮力: >190N
- ◆用途: 适用于国际航行船舶及沿海、内河船舶船员和旅客救生使用



Life jacket

- ◆Type: DFY-I
- ◆Dimensions: 480×280×560(mm)
- ◆Weight: < 1.25KG
- ◆Buoyancy: >190N
- ◆Purpose: The products are used in life saving for seamen and passengers on board vessels sailing on the sea, coast and river.

船用儿童救生衣

- ◆型号: DFTY-I
- ◆尺寸: 353×505×100(mm)
- ◆重量: < 0.6KG
- ◆浮力: > 85N
- ◆用途: 适用于国际航行船舶及沿海、内河船舶船员和旅客救生使用



Marine Child Lifejacket

- ◆Type: DFTY-I
- ◆Dimensions: 353×505×100(mm)
- ◆Weight: < 0.6KG
- ◆Buoyancy: >85N
- ◆Purpose: The products are used in life saving for seamen and passengers on board vessels sailing on the sea, coast and river.

救生衣

- ◆型号: DFY-II
- ◆尺寸: 560×340×140(mm)
- ◆重量: < 0.9KG
- ◆浮力: >147N
- ◆用途: 适用于国际航行船舶及沿海、内河船舶船员和旅客救生使用



Life jacket

- ◆Type: DFY-II
- ◆Dimensions: 560×340×140(mm)
- ◆Weight: < 0.9KG
- ◆Buoyancy: >147N
- ◆Purpose: The products are used in life saving for seamen and passengers on board vessels sailing on the sea, coast and river.

保温救生服

- ◆型号: DFB-I / DFB-II
- ◆存放温度: -30℃ ~ +65℃
- ◆规格尺寸: M、L、XL
- ◆进水性能: 穿着者在水中漂浮1小时,衣服内的进水量不大于200g。
- ◆保温特性: 穿着者在0-2℃的静水流中浸泡6小时,体温降低不超过2℃。
- ◆浮力性能: 穿着者能在5秒内翻至面部向上的位置,口鼻部露出水面120mm,在水中浸泡24小时,其浮力损失小于5%。



Thermal Insulation Buoyant Immersion Suits

- ◆Type: DFB-I / DFB-II
- ◆Storage temperature: -30℃ ~ +65℃
- ◆Specification: M、L、XL
- ◆Waterproof performance: The water-permeability amount is less than 200g after the wearer has floated on water for one hour.
- ◆Thermo-insulation performance: After the wearer soaks in stationary water of 0-2℃ for 6 hours, the drop of the body-temperature is less than 2℃.
- ◆Floating force performance: The wearer can turn over within 5s, so that his face is toward up and the nose and mouth portion is 120mm above the water level, after the wearer soaks in water for 24 hours, the floating force loss of the suit is less than 5%.

救生衣

- ◆型号: DFY-III
- ◆尺寸: 480×220×460(mm)
- ◆重量: < 0.945KG
- ◆浮力: > 155N
- ◆用途: 适用于国际航行船舶及沿海、内河船舶船员和旅客救生使用



Life jacket

- ◆Type: DFY-III
- ◆Dimensions: 480×220×460(mm)
- ◆Weight: < 0.945KG
- ◆Buoyancy: > 155N
- ◆Purpose: The products are used in life saving for seamen and passengers on board vessels sailing on the sea, coast and river.

保温救生服检修工具 Repairing Tools for Thermal Insulation Buoyant Immersion Suits



- ◆DF型检修工具是检查维修救生服的专用工具。它由充气检查工具(面部夹具1副、压力表1只、手动充气泵1只、扳手1把)和维修工具(布料1块、胶水1支、小剪刀1把、小毛刷1把、粉笔1块)组成,装在一个牢固的箱子中,携带、存放方便,操作容易。
- ◆DF Type air test and repair kit is a special tool for air test and repairing of an immersion suit. It has an air test kit (a set of face clamp, a pressure gauge, an inflator pump and a spanner) and repair kit (a piece of cloth, glue, a pair of scissors, a brush and a piece of chalk), put in the same box with feature of being easy to carry, store and use.

保温用具 Thermal Protective aid

